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[bookmark: _GoBack]Section III- Eligibility of Applicant – Self Eligibility Assessment 
ENGLISH VERSION 
	Yes 
	No
	Self-Assessment by an Applicant on Eligibility 

	
	
	

	
	
	Does your organization meet the definition of a local organization as outlined in Section III.1, Applicant Eligibility (pg. 30), including:
- Be organized under the laws of Benin.

	
	
	Does your organization meet the definition of a local organization as 
outlined in Section III.1, Applicant Eligibility (pg. 30), including: 
-Have its principal place of business in Benin. 

	
	
	Does your organization meet the definition of a local organization as 
outlined in Section III.1, Applicant Eligibility (pg. 30), including: 
-Be majority owned (>50%) by individuals who are citizens or lawful permanent residents of Benin or be managed by a governing body, the majority (>50%) of whom are citizens or lawful permanent residents of Benin

	
	
	Does your organization meet the definition of a local organization as outlined in Section III.1, Applicant Eligibility (pg. 30), including: 
-Not be controlled by a foreign entity or by an individual or individuals who are not citizens or permanent residents of the recipient’s country.


Please provide along with this checklist: (1) certificate of incorporation; and (2) a list outlining the primary applicant’s ownership or governance. 
Section III- Eligibility of Applicant – Self Eligibility Assessment 
FRENCH VERSION
	Oui
	Non
	Auto-évaluation sur ​​l'éligibilité du soumissionnaire 

	
	
	

	
	
	Est-ce que votre organisation répond à la définition d'une organisation locale, comme indiqué à la Section III.1, Eligibilité des Soumissionnaires (p. 33), y compris: 
- Se constituer conformément aux lois en vigueur du Bénin.

	
	
	Est-ce que votre organisation répond à la définition d'une organisation locale, comme indiqué à la Section III.1, Eligibilité des Soumissionnaires (p. 33), y compris: 
- Avoir son principal siège au Bénin.

	
	
	Est-ce que votre organisation répond à la définition d'une organisation locale, comme indiqué à la Section III.1, Eligibilité des Soumissionnaires (p. 33), y compris: 
- Etre majoritairement (>50%) la propriété des individus qui sont citoyens ou résidents permanents légaux du Benin ou être gérés par un conseil d’administration dont la majorité (>50%) est constituée de citoyens ou de résidents permanents légaux du Bénin.

	
	
	Est-ce que votre organisation répond à la définition d'une organisation locale, comme indiqué à la Section III.1, Eligibilité des Soumissionnaires (p. 33), y compris: 
-Ne pas être contrôlé par une entité étrangère ou par une ou des personnes qui ne sont pas citoyens ou résidents permanents du Benin


Veuillez fournir avec cette liste d’évaluation: (1) un certificat de constitution; et (2) une liste indiquant le propriétaire ou la gouvernance du soumissionaire primaire.
